

凡事謝恩

In Everything Give Thanks



因為一切的好處都是從神而來的
because all good things are from
God

James 雅各書 1:17

Every good and perfect gift is from above, coming down from the Father of the heavenly lights, who does not change like shifting shadows.

各樣美善的恩賜和各樣全備的賞賜都是從上頭來的，從眾光之父那裡降下來的；在他並沒有改變，也沒有轉動的影兒。



因為主耶穌基督為我們死
because Jesus died for us

羅馬書 Romans 5:7-8

Very rarely will anyone die for a righteous person, though for a good person someone might possibly dare to die. But God demonstrates his own love for us in this: While we were still sinners, Christ died for us.

為義人死，是少有的，為仁人死，或者有敢作的。8. 惟有基督在我們還作罪人的時候為我們死，神的愛就在此向我們顯明了。

因為我們將來要進入神的榮耀

because we have hope in

God's glory

羅馬書5:2

2. 我們又藉著他，因信得進入現在所站的這恩典中，並且歡歡喜喜盼望神的榮耀。

through whom we have gained access by faith into this grace in which we now stand. And we boast in the hope of the glory of God.



因為這是神的旨意
because this is God's will

帖前 1 Thess. 5:16-18

16. 要常常喜樂。17. 不住的禱告。18. 凡事謝恩，因為這是神在基督耶穌裡向你們所定的旨意。

Rejoice always, pray continually, give thanks in all circumstances; for this is God's will for you in Christ Jesus.

見證

